

專家：「台獨」抹黑行為乃一貫伎倆 將被兩岸和平大潮所棄

申請酒牌續期公告
惠比壽又一間

現特通告：黎灼華先生其地址為新界東涌映灣園二期映灣軒6座16樓H室，現向酒牌局申請位於九龍荔枝角寶輪街1號曼坊地下G08號舖惠比壽又一間的酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告刊布之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4字樓酒牌局秘書收。

日期：2018年7月12日

**NOTICE ON APPLICATION FOR
RENEWAL OF LIQUOR LICENCE**
EBISU MO-IKKEN

Notice is hereby given that Mr. Lai Kwan Wah of Room H, 16/F., Block 6, Albany Cove Caribbean Coast, Pas 2, Tung Chung, N.T. is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of EBISU MO-IKKEN situated at Shops G08, G/F., Manhattan Mid-Town, 1 Po Lun Street, Lai Chi Kok, Kowloon. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefore, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Shamshuipo, Kowloon within 14 days from the date of this notice.

Date: 12th July 2018